
SPRAWOZDANIE Z XXVI ZGROMADZENIA WYBORCZEGO
REGIONU BAŁTYCKIEGO AA  W DNIU 26.11.2023 R. GDAŃSK 

PKT. 1. ROZPOCZĘCIE 

Spotkanie rozpoczęła Rzecznik Rady Regionu Bałtyckiego Modlitwą o Pogodę Ducha. Następnie
odczytano  program  Zgromadzenia.  Program  po  poprawkach  został  zaakceptowany  przez
obecnych. Wszyscy  uczestnicy  spotkania  przedstawili  się  oraz  osobom  upoważnionym  zostały
wydane mandaty do głosowania. Wydano 41 mandatów. 

PKT. 2. POWOŁANIE SEKRETARIATU 

Na sekretarza Zgromadzenia Wyborczego RRB AA wybrano Marcina sekretarza RRB AA. Powołano
również komisję liczenia głosów. W jej skład weszli przedstawiciele Intergrup z Regionu Bałtyckiego
AA

- Intergrupa Gdańska - Leszek
- Intergrupa Kaszubska -   brak                                                                                 
- Intergrupa Kociewie - Krzysztof
- Intergrupa Zatoka  -  Marzena                                                                                                                       
- Intergrupa Żuławy  - Elżbieta                                                                                                                     

Przewodniczącym komisji liczenia głosów została: Elżbieta 

Rzecznik RB odczytała wycinek z ordynacji wyborczej do służb AA. 

PKT. 3. SPRAWOZDANIA Z INTERGRUP

INTERGRUPA GDAŃSKA

Intergrupa AA „Gdańska” spotyka się regularnie w każdą sobotę miesiąca, z wyjątkami świąt, bądź
innych  wydarzeń  -  wtedy  termin  zostaje  ustalony  z  miesięcznym  wyprzedzeniem.  Powróciła
tradycja  organizacji  spotkań  Intergrupy  przez  poszczególne  grupy  AA.  Widać  większe
zaangażowanie grup w życie AA. Intergrupa AA Gdańska w liczbach to: 33 grupy stacjonarne w tym
jedna rosyjskojęzyczna, jedna grupa Kobieca on-line, oraz 6 grup zawieszonych. 

Do września Intergrupa funkcjonowała  bez Rzecznika.  Obecnie  wszystkie  służby  są obsadzone,
choć  służba  skarbnika  dobiega  końca.  Doświadczenie  jednak  pokazuje,  że  nie  powinno  być
większego kłopotu z następcą. 

Grupa G12 działa sprawnie (stały nr G12) i interweniowała 491 razy do połowy października, w
listopadzie  kolejne.  Obecnie  służba  koordynatora  jest  powierzana  na  okres  jednego  miesiąca
poszczególnym  dyżurnym.  Ma  to  na  celu  ustabilizowanie  pracy  dyżurnych,  których  jest  42
zarejestrowanych.



Na terenie Intergrupy są realizowane niesienie posłania do Zakładu Karnego na Przeróbce oraz
Aresztu Śledczego co nie  należy wymienić  jako sukces i  nietypową praktykę.  Poszukiwany jest
kontakt do Policji i Zakładu Poprawczego. 

Po długim czasie wróciły mityngi  do Szpitala  na Srebrzysku,  odbyło się  tam również spotkanie
Intergrupy AA Gdańskiej.

W obecnej chwili zawiązuj się Zespół do Współpracy z Profesjonalistami. Prowadzone są rozmowy
z GUMED i Akademią Medyczną, jest także stały kontakt z CIS w Pruszczu Gdańskim.

Znaczącym jest również fakt, że coraz sprawniej działa komunikacja między grupami. Widać to po
ogłoszeniach mityngów rocznicowych,  jak również po coraz większej  ilości  grup organizujących
mityngi spikerskie. Coraz chętniej członkowie AA angażują się w służby na grupach.

Czy IG potrzebuje pomocy? Występują trudności w  kompletowaniu służb.  Prośba o warsztaty na
IG w temacie. 

INTERGRUPA KASZUBSKA

W skład Intergrupy Kaszubskiej wchodzi 30 grup. Akces przynależności złożyły ostatnio dwie grupy
AA:   „Szansa”  Areszt  Śledczy  Słupsk  i   „Kotwica”  Zakład  Karny  Ustka.  Spotkania  Intergrupy
odbywają się cyklicznie co dwa miesiące – styczeń, marzec, lipiec, wrzesień i listopad. Spotykaliśmy
się  w stałych  miejscach  spotkań  takich  grup  jak:  Desiderata  Lębork,  Feniks  w Łebnie,  Moc  w
Słabości w Lęborku i Katharsis w Słupsku.

Na każdym spotkaniu Intergrupy prowadzony jest warsztat tematyczny – w styczniu nt. Grup 12
Kroku oraz dyżurów online, w marcu nt. Literatury i kolportażu, w lipcu nt. Niesienia posłania do ZK
i AŚ, we wrześniu nt. Dostępności do AA osób niepełnosprawnych, w listopadzie planowany jest
warsztat nt. Informacji Publicznej.

Intergrupa zachęca do przyjmowania służb i  tak w styczniu dokonano wyboru nowego łącznika
internetowego, którym został Tomek z Lęborka; w marcu kandydat na służbę łącznika niesienia
posłania do ZK i AŚ – Tomek z Kobylnicy – uzyskał poparcie Intergrupy i objął swoje obowiązki,
powołano również służbę koordynatora G12, którym wybrana została Magda z Lęborka; w maju
Marek z Lęborka objął  służbę skarbnika;  we wrześniu zakończył  swoją służbę sekretarz  – brak
chętnych do objęcia wakatu; służby Intergrupy nie posiadają cieni.

Grupy wchodzące w skład naszej Intergrupy niosą posłanie:

● W  Wejherowie  ulotki  i  wizytówki  roznoszone  są  do  Straży  Miejskiej,  Szpitala,  Dziennego
Oddziału Terapii Uzależnień, MOPS-u, Wydziału Służby Kuratorskiej przy Sądzie Rejonowym, na
Policję,  do  Klubu  Integracji  Społecznej  (KIS)  oraz  zawieszono  plakat  w  Ośrodku  Szkolno-
-Wychowawczym nr 2

● W Lęborku ulotki i wizytówki dostarczane są do Poradni Zdrowia Psychicznego i na Policję, w
planach jest wznowienie mityngów w noclegowni;

● W Słupsku AA współpracuje z Centrum Zdrowia Psychicznego i Aresztem Śledczym



● W Miastku przekazano literaturę i ulotki AA do Biblioteki Publicznej oraz uzupełniane są ulotki
w Komisji d/s Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, zorganizowano spotkanie dla grupy
wsparcia w Białym Borze.

● 16.XI.2022 zorganizowano spotkanie informacyjne w KIS w Wejherowie
● 28.XI.2022 przedstawiciele AA spotkali się z przedstawicielami MOPS w Wejherowie;
● 3.XII.2022 w Sądzie Rejonowym w Wejherowie odbyło się spotkanie z kuratorami;
● Niektóre grupy roznoszą ulotki do miejsc kultu religijnego, 
● Na zaproszenie Al-anon członkowie Intergrupy wzięli udział w Festynie Rodzinnym w Bytowie

odpowiadając na pytania uczestników Festynu oraz rozdając ulotki zainteresowanym,
● 25 października spotkanie informacyjne w Ośrodku Leczenia Uzależnień w Dąbrówce,
● Ośrodek Leczenia Uzależnień w Żukówku otrzymał literaturę AA,
● Koordynator G12 pracuje nad rozszerzeniem siatki służebnych niosących posłanie w tej formie.

Intergrupa  postanowiła  przeprowadzić  Warsztaty  Tradycji,  które  podzielone  zostały  na  części:
Warsztaty Tradycji I-III odbyły się 17 września; Warsztaty Tradycji IV-VI odbyły się 15 października
br., następne Tradycje VII-XII w listopadzie i grudniu.

Członkowie Intergrupy przegłosowali aktualizację Karty Intergrupy Kaszubskiej – został powołany
Zespół ds. Karty Intergrupy.

Dodano, że Członkowie IK czynnie uczestniczą w niesieniu posłania do różnych ośrodków i miejsc.
IK  i  IZ  wspólnie  niosą  posłanie  do  ośrodków,  które  są  na  styku  intergrup.  Maywey  nie  jest
zainteresowany obecnie współpracą. Na spotkania IK przybywa około 10 grup. 

Czy IK potrzebuje pomocy? Występują niewielkie trudności w  kompletowaniu służb. 

INETERGRUPA KOCIEWIE

Intergrupa Kociewie posiada aktualnie służby: rzecznik, skarbnik, łącznik internetowy, koordynator
G12, koordynator do zakładów karnych, kolporter oraz reprezentant intergrupy do rady regionu.

Ze  względu  na  duży  obszar  intergrupy  postanowiliśmy  podzielić  organizowanie  warsztatów  w
trzech większych miejscowościach – Tczew, Chojnice oraz Starogard Gd. 

Wprowadziliśmy  Telefon  G12,  który  jest  na  etapie  rozwoju  i  działa  prawidłowo  komunikacja
pomiędzy służebnymi.

Niesienie posłania:

Chojnice „OPUS” każdy wtorek G. 9:30, 

Niepubliczny Ośrodek Leczenia Uzależnień ,,BOROWIK,, ostatnia sobota G. 16, 

Szpital Psychiatryczny oddział detoksykacyjny w Złotowie ostatnia sobota G. 14, 

Ośrodek Leczenia Uzależnień w Piecewie raz w miesiącu G. 15.30,

Areszt Śledczy w Chojnicach każda sobota  G. 15. 



Przychodnia Leczenia Uzależnień w Starogardzie Gdańskim (ul. Chopina),

Oddział XX w Szpitalu dla Nerwowo i Psychicznie Chorych w Starogardzie Gdańskim – mityngi oraz
spotkania z grupami terapeutycznymi,

Areszt Śledczy Starogard Gdański.

Wybory w Intergrupie  odbędą się  w grudniu.  Spada  sprzedaż  literatury.  W marcu odbędą się
warsztaty tradycji. 

Czy Intergrupa potrzebuje pomocy? Występują trudności w  kompletowaniu służb oraz frekwencji
na spotkaniach intergrupy. 

INTERGRUPA ZATOKA

Intergrupa ZATOKA zrzesza 26 grup w tym jedną online.  W ciągu roku spotyka się 8 razy. Staramy
się by każde spotkanie było poprzedzone warsztatem.

Niesiemy posłanie do: 
Ośrodka terapeutycznego w Rewie;
Ośrodka terapeutycznego w Tupadłach;
Ośrodka terapeutycznego w Dąbrówce;
DPS w Koleczkowie;

AS w Wejherowie (obecnie koordynuje intergrupa Kaszubska).

W  intergrupie  Zatoka  działa  grupa  osób  zajmująca  się  Informacją  publiczną,  współpracując  z
osobami z pozostałych intergrup. Działa internetowa strona intergrupy Zatoka, telefon Intergrupy
ZATOKA Grupy G12, który odbiera koordynator Grupy G12.

Intergrupa zorganizowała kampanię informacyjną w formie plakatów w autobusach i trolejbusach
ZKM Gdynia, na słupach  ogłoszeniowych w miejscowości Reda. 
Współpracujemy  z  placówkami  MOPS  Gdynia,  Reda,  Wejherowo,  Puck,  Władysławowo.
Członkowie grup dostarczają materiały informacyjne AA do przychodni, aptek  na terenie Gdyni,
Rumii,  Redy,  Pucka,  Władysławowa,  OPiTU w  Gdyni  oraz  szpitala  w Wejherowie.  Są stojaki  z
broszurami informacyjnymi AA. 

Współpracujemy z profesjonalistami: 
Pani  Bernadeta  Kohnke  –  MOPS  Władysławowo  starszy  pracownik  socjalny  oraz  pracuje  jako
kurator społeczny w wydziale rodzinnym i nieletnich przy sądzie w Wejherowie;
Pan doktor Radosław Breska, wykładowca Akademia Marynarki Wojennej Gdynia;
Pani  Dorota  Kosińska,  pedagog  specjalny,  specjalista  psychoterapii  uzależnień  w  procesie
certyfikacji Ośrodek Profilaktyki i Terapii Uzależnień w Gdyni.

Zorganizowaliśmy następujące warsztaty:
Warsztaty 12-go kroku – czerwiec 2023;
Warsztaty tradycji – luty 2023;
Grupa kobieca Zwierciadło brała udział w organizacji warsztatów Kobiety w AA -  2023r.



Coraz więcej grup organizuje mityngi spikerskie. Powstał mityng studium Wielkiej Księgi na grupie
Reda. Terminarz spotkań intergrupy na 2024 rok zostanie ustalony w grudniu. 

Powstała nowa grupa do więzień,  koordynacja z  intergrupy Kaszubskiej.  Alkoholicy  z terenu IZ
współpracują z profesjonalistami. AA z terenu IZ udają się do ZK w Sztumie, Czarnem, Braniewie
ośrodka w Barczewie,  które zlokalizowane są na terenie innych intergrup,  gdyż często brakuje
chętnych do tego działania. Czy kampania w komunikacji miejskiej dała coś? - tak, jest odzew.

Czy  Intergrupa  potrzebuje  pomocy?  Brakuje  kolportera  od  dłuższego  czasu.  Co  dzieje  się  z
literaturą, gdy nie ma kolportera? Dotychczasowy kolporter posiada zasób do rozliczenia. IZ nie
naciska na grupy, które nie uczestniczą w spotkaniach intergrupy. 

INTERGRUPA ŻUŁAWY

Intergrupa AA „Żuławy” spotkała się w drugą sobotę miesiąca. Spotkania odbywały się korzystając
z gościnności Grup AA, które rzadko uczestniczą w spotkaniach, gdyż nie mają możliwości dojazdu.
W pierwszej części spotkań odbywały się warsztaty w tematach: „Odpowiedzi na pytania do 51
KSK”, „VII Tradycji AA”, „Służba Mandatariusza”, „Dostępności do AA”, „Co dają profesjonalistom
Spotkania  Informacyjne  AA?”  oraz  przeprowadzono  Inwenturę  Intergrupy  AA  „Żuławy”  

1. Intergrupa AA „Żuławy” odbyła inwenturę w miesiącu czerwcu i lipcu, spisano z niej notatkę i
zaczyna działać, aby poprawiać niedociągnięcia
2. Służby Intergrupy odwiedzają osobiście Grupy AA skupione na terenie Intergrupy, łącznie z tymi
nieuczestniczącymi  aktywie  w  życiu  Intergrupy,  
3.  Członkowie  Intergrupy  AA  „Żuławy”  niosą  posłanie  do  Zakładów  Karnych  w  Kwidzynie,
Malborku. Braniewie, Sztumie, Iławie i Aresztu Śledczego w Elblągu.
4. Grupy AA roznoszą ulotki do MOPS-ów, GOPS-ów, Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych, Ośrodków terapeutycznych. 
5. Grupy AA jeżdżą  w ramach sponsorowania „Grupa Grupie” do Ośrodków dla bezdomnych w 
Rucewie i Nowym Stawie. 
6. Grupa AA niesie posłanie do Szpitala Psychiatrycznego w Prabutach
7. Reaktywowała się Grupa AA dla kobiet „Grupa Kobieca Stokrotki” w Kwidzynie. 
8. Zostały zorganizowane intergrupowe warsztaty AA: jednodniowe „Sponsorowanie pytania i 
odpowiedzi” i dwudniowe „Dwanaście Tradycji AA” 
9. Odbyło się dwa Spotkanie Informacyjne: w 2 Elbląskim Dywizjonie Przeciwlotniczym w Elblągu 
dla żołnierzy stacjonujących w miejscowej jednostce i w Akademii Medycznych i Społecznych Nauk
Stosowanych w Elblągu na wydziale Pielęgniarstwa. 
10. Były zaplanowane Intergrupowe Warsztaty AA „Rotacja i wakaty służb. Finansowanie i 
sprawozdawczość służb. Sponsorowanie w służbie” oraz „Służby” -niestety nie odbył się warsztat z 
powodu niedostępności spikera – sprawa losowa. 
11. Służebni Intergrupy AA „Żuławy” biorą udział w Ogólnopolskich Warsztatach A i po nich 
składają sprawozdania. 
12. Brak chętnych do służb. 

Planowane są wybory do służb. Odbyły się warsztaty w Braniewie oraz inne. Odbyło się spotkanie 
informacyjne na uczelni w Elblągu. Brak skarbnika, dotychczasowy nie wywiązał się ze swoich 
obowiązków, nie przekazywał przekazów na SK i na RB. Jak będzie wyglądać opłata za tłumacza 
języka migowego dla osadzonego w Sztumie? IŻ będzie finansować tłumacza raz na 2 miesiące, a 
dojazd z IZ.  IŻ rezygnuje z 1 raty dopłaty z RB dla tłumacza. 



Czy Intergrupa potrzebuje pomocy?  Występują trudności  ze służbą skarbnika.  Czy sporządzono
inwenturę w temacie skarbnika? Planowana jest na kolejnym spotkaniu IŻ. 

PKT. 3. SPRAWOZDANIA SŁUŻEBNYCH RADY REGIONU BAŁTYCKIEGO AA

SEKRETARZ RADY REGIONU BAŁYCKIEGO AA MARCIN

Wybór  na  sekretarza  RRB  nastąpił  20.11.2022r.  na  XXV  Zgromadzeniu  Wyborczym  Regionu
Bałtyckiego.  Moja  służba  polega  przede  wszystkim  na  sporządzaniu  sprawozdań  i  notatek.
Odnotowane spotkania:

– stacjonarne  RRB  w  dniach:  15.01,  16.04  16.07,  15.10  oraz  planowane  na  26.11  XXVI
Zgromadzenie Wyborcze Regionu Bałtyckiego; a także spotkania online odbywające się w
pierwszą środę miesiąca,

– Regionalne  Warsztaty  Koncepcji  w  dniach  27-28.05.23.  
Jako członek RRB uczestniczyłem też w spotkaniu ze Wspólnotą Al-anon w Tczewie oraz w
warsztatach w Nadolu. 

W  dniach  24-26.03.23  uczestniczyłem  z  ramienia  Regionu  Bałtyckiego  w  pierwszych
Ogólnopolskich Warsztatach pn.: Dostępność do AA, które odbyły się w Porszewicach koło Łodzi. Z
tego tytułu zobowiązałem się  do przekazywania  zdobytej  wiedzy  o dostępności  do AA osób z
niepełnosprawnościami, dlatego też poprowadziłem krótkie warsztaty na intergrupach: 

– Gdańskiej w dniach 3.06 i 1.07

– Żuławy 12.08 

– Kaszubskiej 24.09. 

– Zatoce 21.10 

W dniach 1-3.09.23 odbył się Regionalny Zlot Radości w Mauszu, którego byłem Koordynatorem z
ramienia Rady Regionu. W celu prawidłowego przygotowania wydarzenia został powołany zespół,
którego  członkowie  z  różnych  intergrup  aktywnie  uczestniczyli  w  przygotowaniach  (spotkania
telefoniczne a także w ośrodku) oraz większość działała z zaangażowaniem w dniach Zlotu, tworząc
odpowiednią atmosferę do realizacji wspólnego zadania. W Zlocie Radości uczestniczyło 131 osób
powyżej  15lat  i  kilkanaście  osób  poniżej  15  lat.  Plan  Zlotu  został  zrealizowany  i  samo  się
sfinansował. Zaliczki zostały zwrócone, a nadwyżki pieniężne zostały przekazane Skarbnikowi RRB,
aby dokonał wpłaty na BSK, na Zlot 50-lecia AA oraz przekazano na niesienie posłania do więzień.

SKARBNIK REGIONU BAŁTYCKIEGO AA MARIA

Po objęciu służby skarbnika Regionu,  przeanalizowałam finanse Regionu z  poprzednich lat  i  w
oparciu o te dane oraz szacunkowe koszty wynikające z preliminarzy wydatków od służebnych
Rady, opracowałam budżet Regionu na rok 2023 oraz przewidywane wydatki na pierwszy kwartał
roku.  Niestety  po analizie  przewidywanych kosztów okazało  się,  że  Region  nie  ma niezbędnej
rezerwy finansowej. Poza tym w pierwszym półroczu wpłaty z intergrup były mniejsze niż w tym



samym okresie poprzedniego roku. Wzrosły zaś ceny warsztatów i paliwa, a co za tym idzie koszty
dojazdu. Z tego powodu podjęliśmy kroki w kierunku ograniczania kosztów i wstrzymania wpłat do
BSK do czasu unormowania sytuacji. Między innymi ograniczyliśmy wydatki z tytułu spotkań Rady
do   tego,  że  jedynym  kosztem  był  kapelusz  zebrany  podczas  spotkań  Rady.  I  tu  chciałabym
podziękować  Intergrupie  Gdańskiej  za  pomoc,  zaangażowanie  i  współpracę  w  zakresie
zapewnienia Sali na spotkania Rady.

Warsztaty  regionalne i  regionalny  Zlot  Radości  samosfinansowały  się.  Służebni  Rady  w dużym
stopniu przychylili się do prośby o kontrolę i obniżanie  kosztów dojazdów dzięki czemu te wydatki
obniżyły  się  w  porównaniu  do  ubiegłego  roku  o  20%,  za  co  jestem  niezmiernie  wdzięczna
służebnym.  To  oraz  pozytywne  rozpatrzenie  mojego  wniosku,  aby  Region  finansował  jeden
warsztat  ogólnopolski  dla służebnych i  delegatów regionu w zależności  od kondycji  finansowej
regionu  sprawiło,  że  przekazaliśmy  pierwszą  wpłatę  na  BSK  i  planuję  wniosek  o  przekazanie
następnej,  po  pozytywnej  akceptacji  na  spotkaniu  Rady  w  październiku.  
W tym roku miało miejsc  pierwsze moje spotkanie ze skarbnikami intergrup co dało mi  obraz
finansów  w  poszczególnych  intergrupach,  następne  w  listopadzie  przed  Zgromadzeniem
wyborczym Regionu. 

Dziękuję za wspólne wysiłki, zrozumienie i współdziałanie w tym trudnym roku w jakim dane mi
było rozpocząć służbę skarbnika regionu i liczę na dalszą harmonijną współpracę. 

Dodatkowo: 

Wniosek o wpłatę na służbę krajową z RB  został zrealizowany.

Wniosek o  wpłatę  na 50 lecie z RB nie został  zrealizowany. Brak zgody służebnych Regionu na
dokonanie darowizny. 

Odbędzie się kolejne spotkanie skarbników. Stan finansowy jest stabilny. Zadano pytania: 

Wg jakich reguł wypłacana jest kilometrówka? - wg rzeczywistych kosztów. 

Kiedy ustalono wysokość rezerwy Regionu Bałtyckiego? -  na pierwszym spotkaniu RB. 

Co oznacza w sprawozdaniu zdanie “Między innymi ograniczyliśmy wydatki z tytułu spotkań Rady
do  tego, że jedynym kosztem był kapelusz zebrany podczas spotkań Rady”? - pieniądze zbierane
do kapelusza na spotkaniach RRB były pozostawiane na grupie, która gościła radę, celem pokrycia
kosztów spotkania. 

ŁĄCZNIK INERNETOWY RADY REGIONU BAŁTYCKIEGO AA TOMASZ

Służbę pełnię od listopada 2022. Jako łącznik Internetowy Regionu obsługuję trzy kanały informacji
Internetowej: 

• newsletter (informacje na maila)
• RSI (regionalny Serwis Informacyjny) – podstrona na aa.org.pl 
• spis mityngów grup Regionu Bałtyckiego

 



1. Newsletter

Zaprzestałem  wysyłania  pojedynczych  informacji  z  grup,  Intergrup,  informacji  o  warsztatach  i
spotkaniach naszych struktur. Nie dodaję załączników. Wszystki0e plany, programy, sprawozdania
umieszczam  w  formie  linków  do  pobrania.  W  ten  sposób  ograniczyłem  się  do  czterech
podstawowy informacji tygodniowo: 

• w poniedziałki – informacje z grup Regionu  (mityngi rocznicowe i spikerskie, zawieszenia, 
zmiany, wznowienia spotkań) 

• w środy – informacje o warsztatach regionalnych i ogólnopolskich 

• w piątki – kalendarz spotkań  Regionu i Intergrup AA 

• w niedzielę – zloty radości 

• osobne, pojedyncze maile dotyczą spotkań on-line z linkami do ZOOM oraz pojedyncze 
informacje ze KSK, ZDROJU, BSK, KIP 

Newsletter subskrybują 192 osoby. Rok temu 155 osób. Newsletter naszego Regionu ma wysokie 
wskaźniki Open Rate (otwartych wiadomości) oraz CTR (kliknięć w przesyłane linki). 

2. RSI (dostęp ze strony głównej AA: Dla uczestników / Podział regionalny/ Bałtycki) Podstrona w 
domenie aa.org.pl posiada każdy Region AA. Jest ona podzielona na cztery segmenty: 

• O regionie – umieściłem wykaz miejscowości, w których odbywają się mityngi, zaproszenie do 
newslettera 

• Komunikaty – zaplanowane spotkania Regionu i Intergrup, sprawozdania ze spotkań 
historycznych, informacje o warsztatach i zlotach w Regionie 

• Kontakt – dane Intergrup, m.in. telefon, strona www, adres mailowy, terminy spotkań, link do 
spisu mityngów Intergrupy 

• Do pobrania (nowość od września 2023) 

3. Spis Mityngów aktualizuję na bieżąco, w miarę napływania informacji z grup lub od łączników 
internetowych.

Warsztaty i  spotkania – w maju 2023 uczestniczyłem w Ogólnopolskich Warsztatach Łączników
Internetowych, dyżurnych on-line i koordynatorów G12. Kolejne zaplanowane są w kwietniu 2024.
Regularnie  uczestniczę  w  comiesięcznych  spotkaniach  Łączników  Internetowych  on-line  (tzw.
„spotkania  radomskie”).  Wraz  z  koordynatorami  G12  Intergup  uczestniczę  on-line  w
Międzyregionalnych spotkaniach G12.

 
Służba: jako łącznik staram się działać zgodnie z wytycznymi i zasadami AA, ale mam świadomość
popełnianych błędów, pomyłek. Za co przepraszam tych wszystkich, których te niedociągnięcia
dotyczyły lub w jakikolwiek sposób uraziły. Adres: baltycki@aa.org.pl     

Do newslettera dopisały się kolejne 4 osoby. Podziękowania za działanie służbie. 



RZECZNIK REGIONU BAŁYCKIEGO AA KASIA

Region Bałtycki – działania jakie udało się zorganizować od XXV do XXVI Zgromadzenia 
Wyborczego Rady Regionu Bałtyckiego: 

- powołano koordynatora Regionalnego Zlotu Radości 2023 
- z sukcesem zorganizowano Regionalny Zlot Radości w Mauszu w dniach 1-3 wrzesień 2023 r. 
- powołano opiekuna Profesjonalistów na Spotkanie Przyjaciół w Mikorzynie 
- 5 Profesjonalistów przyjęło nasze zaproszenie i uczestniczyło w Spotkaniu Przyjaciół w Mikorzynie
w dniach 31.03-02.04.2023 r. 
- na spotkaniach online pracowaliśmy nad odpowiedziami na pytania i rekomendacje zadane do 51
KSK 
- wszyscy Delegaci KSK (trzej) z naszego Regionu uczestniczyli w 51 KSK w Porszewicach w dniach 
20-23.04.2023 r. 
- zorganizowaliśmy Regionalne Warsztaty „Duchowość zasad AA kluczem do harmonii w naszym 
działania” w Gdańsku w dniach 27-28.05.2023 r. 
- wybraliśmy naszego przedstawiciela na Warsztaty Dostępności w Porszewicach w dniach 24-
26.03.2023 r., który z zaangażowaniem przekazywał nabytą tam wiedzę na intergrupach w naszym 
regionie 
- powołaliśmy zespoły stałe i zadaniowe w Regionie w temacie: Zmiana (aktualizacja) Wytycznych 
Regionu, Zespół Organizacyjny ds. Warsztatów i Zespół Organizacyjny ds. Wydarzeń cyklicznych i 
jednostkowych w Regionie 
- stworzyliśmy grupę na jednym z komunikatorów internetowych do łatwiejszego kontaktu 
pomiędzy służbami w Radzie Regionu 
- odbudowujemy kondycję finansową Regionu 
- uzyskaliśmy zgodę Regionu do zgłoszenia się do organizacji Ogólnopolskich Warsztatów 
Informacji Publicznej w 2024 roku oraz Warsztatów Delegatów w 2024 roku 
- rozpoczęliśmy współpracę z Regionem Gdańskim Stowarzyszenia Grup Rodzinnych Al-Anon 
- powołaliśmy zespół, który stworzył informację o naszym regionie na potrzeby 50-lecia AA w 
Polsce 
- postanowiliśmy przedłużyć regionalny komunikatorów mailowy na kolejny rok 
- oraz wiele innych. 

Pierwszy rok mojej służby jako Rzecznika Regionu Bałtyckiego stanowił dla mnie duże wyzwanie. 
Bardzo dużo nauczyłam się i cały czas się uczę o Wspólnocie, o służbie, o drugim człowieku oraz o 
sobie samej. Cały czas muszę przypominać sobie o strukturze naszej Wspólnoty, czyli o tym, że 
jestem w strukturze niższej, niż intergrupy i grupy, o mojej roli jako służebnego, czyli że ja mam 
służyć drugiemu alkoholikowi, a nie na odwrót.

 
Jako Rzecznik Regionu przygotowałam i poprowadziłam wszystkie 4 stacjonarne spotkania Rady
Regionu  oraz  prawie  wszystkie  spotkania  online,  koordynowałam  zespół  ds.  organizacji
regionalnego warsztatu koncepcji,  które odbyły się w maju 2023 roku. Pomiędzy stacjonarnymi
spotkaniami dokładam starań aby pozostać w kontakcie z Reprezentantami Intergrup, Służebnymi
Rady oraz Delegatami do KSK. 



Odbywają  się  spotkania  online  i  zapraszam.  Poszukuję  chętnych  do  podzielenia  się
doświadczeniami  z  zakresu służby koordynatora  lub  w zespole  IP  na  poziomie Regionu.  Padło
pytanie o spotkanie w Mikorzynie – wskazano profesjonalistów.

PKT. 4. SPRAWOZDANIE DELEGATÓW NA KSK Z REGIONU BAŁTYCKIEGO AA

MAŁGOSIA Z KOMISJI ORGANIZACYJNEJ

Informacja z przebiegu służby Delegata do Konferencji Służb Krajowych, na  XXVI Zgromadzenie 
Wyborcze Regionu Bałtyckiego; 
wydarzenia bieżące oraz plany do czasu 52 KSK, zaplanowanej w terminie 18 – 21. kwietnia. 2024 
r, miejsce nie zostało jeszcze ustalone. 

1. Biorę udział w spotkaniach intergrup, czasami dzieląc się doświadczeniem o służbie 
delegata, w formie warsztatu przed spotkaniem roboczym. Z wypowiedzi uczestników 
wyciągnęłam wniosek, że należy częściej prowadzić takie warsztaty, aby przybliżyć sens służby, 
pokazać jak pomocna jest w pracy nad sobą, po prostu zwyczajnie nadać jej „ludzką twarz”.

2.           Uczestniczę również w comiesięcznych spotkaniach on-line służb Regionu Bałtyckiego, 
ostatnio dyskutowaliśmy o zasadności tworzenia zespołów, jestem za utworzeniem zespołu ds. 
organizacji warsztatów, wydarzeń regionalnych, a także na poziomie krajowym. W zasadzie jest to 
zgodne z wytycznymi dla służb, jakie zatwierdzone zostały w dniu 18.04.2021r, podczas 
Zgromadzenia Wyborczego Regionu Bałtyckiego, brakuje jak często bywa woli współpracy innych 
członków wspólnoty AA, do czego zachęcam. 

3.           Komisja organizacyjna KSK, której jestem uczestnikiem, spotyka się na platformie zoom, co
dwa – trzy tygodnie, otrzymujemy informacje z zespołu przygotowującego inwenturę KSK, 
przygotowujemy ogólnopolskie warsztaty delegatów, skierowane do  delegatów pełniących 
służbę, jak również tzw. terminu zerowego, (czas od wyboru na regionalnych zgromadzeniach 
wyborczych do przejęcia mandatu na konferencji, czyli ok. 6 m – cy ) przygotowujemy 
rekomendacje i wnioski na najbliższą konferencję.    

4.           Jako przewodnicząca komisji organizacyjnej KSK uczestniczę w odbywających się na 
platformie zoom co dwa tygodnie, spotkaniach zespołu przygotowującego

52 KSK. Omówione zostały  już wszystkie (łącznie 51) pytania jakie wpłynęły do sekretariatu,  w
wyniku  wspólnych  ustaleń  zostały  skierowane  pod  obrady  52  KSK,  bądź  do  odpowiednich
zespołów,  odrzucone,  jeśli  nie  spełniały  zapisów  Regulaminu  Pracy  Służby  Krajowej,  np.  były
obraźliwe, kierowane pod adresem konkretnej osoby lub ponownie zgłoszone w ostatnich trzech
latach.

Bezpieczeństwo i AA – powstał plan stworzenia ulotki. 

Rozważana jest publikacją 43 historii z zakresu światopoglądowego (agnostycy i ateiści). 

Do udziału w warsztatach delegatów zachęcane są wszystkie chętne osoby w jakikolwiek sposób 
związane z tematem. 



KASIA Z KOMISJI FINANSOWEJ

1.  Spotkania  KF  odbywają  się  regularnie  w  trzeci  wtorek  miesiąca  na  platformie  Zoom.  W
spotkaniach uczestniczą delegacji z ośmiu regionów oraz kandydaci na delegatów. Na spotkaniu
wrześniowym gościem był Tadeusz, który zakończył służbę Delegata Narodowego. Opowiedział jak
wygląda  praca  w  Stanach  Zjednoczonych  oraz  jak  przebiega  Konferencja.  Ostatnie  spotkania
poświęcone były przygotowaniu Warsztatów skarbników. Na kolejnym spotkaniu 17 października
zajmiemy  się  opracowaniem  zeszytu  skarbnika.  Z  racji  pełnionej  służby  brałam  udział  w
Warsztatach delegatów oraz Warsztatów skarbników zorganizowane przez Komisję Finansową i
Radę Powierników.

2. W związku z wakatem delegata Komisji Literatury i publikacji w naszym regionie biorę udział w
spotkaniach tej komisji. Informacje na temat pracy komisji literatury i publikacji. Komisja spotyka
się co dwa -trzy tygodnie lub częściej  w zależności  od potrzeb na platformie Zoom. Poruszony
został temat ulotki Jeden wielki namiot zawarte są w niej doświadczenia ateistów agnostyków i
wolnomyślicieli ulotka została wydana w USA i jest propozycja aby ją przetłumaczyć na język polski
po  uprzedniej  akceptacji.  Tłumaczona  jest  książka  Głosy  kobiet   AA  w  Polsce  zbierane  są
doświadczenia  kobiet  AA  w  Polsce.  Na  52  KSK  będzie  złożona  rekomendacja  o  zatwierdzenie
wydania tej pozycji. Książka 12/12 została oddana do druku czekamy na nowe wydanie. Audiobook
Wielkiej Księgi jest w przygotowaniu jeszcze nie jest znana cena 04.10  w spotkaniu brał udział
Radek  z  Regionu  zachodniopomorskiego  Powiernik  z  zespołu  powierniczego  ds.  literatury  i
publikacji  przekazał  dużo  informacji  na  temat  pracy  zespołu.  Ulotka  do  pracodawców  została
przekazana  do  konsultacji  w  trzech  wersjach  zostanie  wybrana  jedna.  Kieszonkowe  wydanie
Anonimowi Alkoholicy jest już w ostatniej  fazie w drukarni  cena nie jest  jeszcze znana. Trwają
prace nad doprecyzowaniem ulotki dla Kolportera. Nadal trwają rozmowy z firmą kurierską chodzi
o uzyskanie jak najmniejszych kosztów. Na ten moment nie ma planów odnośnie wydania kolejny
audiobooków.  Nadal  trwają  prace  nad  dostosowaniem  Codziennych  refleksji  po  ponownym
tłumaczeniu Wielkiej Księgi. Ulotka codziennie sugestie musi przejść procedury aby została wydana
przez  BSK.  Adam  redaktor  Nadziei  prosi  o  zdanie  i  wsparcie  członków  komisji  w  temacie
wydrukowania specjalnego wydania Nadziei  na, 50-lecie AA w Polsce. Biuletyn liczy 34 strony i
byłby wydrukowany w ilości  3000 egzemplarzy oraz  w języku angielskim 400 szt.  które byłyby
przekazane  do  innych  krajów.  Poruszono  temat  broszurki  G12  która  funkcjonuje  w  Anglii  i  z
pewnością byłaby pomocna w Polsce. Komisja zaakceptowała jej wydanie.

3.  Uczestniczę w pracy zespołu zadaniowego do przygotowania i przeprowadzenia Inwentury KSK.
W  zespole  uczestniczy  po  dwóch  delegatów  z  każdej  komisji  1  Powiernik  klasy  A  dwóch
Powierników klasy B Pani dyrektor jako pracownik BSK sekretarz. Spotkania odbywają się co dwa
tygodnie  na  platformie  Zoom.  Odbyły  się  warsztaty  które  prowadziła  Beata  z  regionu  Galicja
szczegółowo omówiła przebieg Inwentury w USA oraz Merry z USA  brała udział w pacach zespołu
przeprowadzającego  Inwenturę  KSO  w   USA  .  Trwają  prace  nad  pytaniami  na  bazie  pytań  z
Inwentury USA aby dostosować je do polskich reali. Pytania zostały podzielone na grupy 

A. Ogólna skuteczność Konferencji 

B. Skład Konferencji.

C. System komisji

D. Całoroczna skuteczność.



E. Przygotowanie Konferencji. 

F. Program 4 dniowej Konferencji 

G. Rada Powierników i Rada Spółek

H. Przywództwa.

4.  Zespół ds. Przygotowania 52 KSK . Zespół spotyka się co dwa tygodnie na platformie Zoom.
Wpłynęło 51 pytań, cześć została przekazana do Rady Powierników, cześć do BSK niektóre pytania
wróciły  do  nadawcy  celem doprecyzowania  cześć  została  odrzucona  że  względu na  obraźliwe
słowa  lub  niezgodne  z  regulaminem.  Na  ta  chwile  nie  jest  jeszcze  znane  miejsce  52  KSK.
Rozważaliśmy  wniosek  KO  dotyczy  wyposażenia  uczestników  KSK  w  urządzenia  do  gotowania
jednak po dyskusji większość osób uznało że na ten moment nie jesteśmy gotowi na zakup bądź
wypożyczenie sprzętu ponieważ są to bardzo duże koszty.

Dodatkowe  informacje:  13  pytań  zostanie  skierowane  do  Konferencji,  która  odbędzie  się  w
Książenicach  koło  Warszawy.  Planowana  jest  inwentura,  odbywają  się  spotkania  online
skarbników, obecnie uczestniczy w tym już 28 osób. Poszukiwane są historie kobiet AA. Wskazane
jest, aby nie mówić wpłaty na BSK, tylko Darowizna na SK. 

KOMISJA INFORMACJI PUBLICZNEJ TADEUSZ

Uczestniczyłem we wszystkich spotkaniach KIP, które odbywają się co dwa tygodnie na platformie
zoom. 

Wspólnie  pracujemy  nad  strategią  informacji  publicznej  AA  w  Polsce,  której  wniosek
przedstawiliśmy na 51 KSK. Zespół powierniczy podzielił zadania, których realizacją mają się zająć
rada powierników wspólnie z BSK oraz na zadania pozostające w kompetencji wyższych poziomów
wspólnoty. 

Na ostatnim spotkaniu przyjęliśmy projekt check listy, który następnie trafi do rady powierników w
celu akceptacji. Następnie znajdzie się ona na stronie aa w zakładce informacja publiczna. Prace
nad stroną nadal trwają i nie wiemy  kiedy będą zakończone. 

Pracuję  również   w zespole  redagującym biuletyn  IP  AA.  Biuletyn wydawany jest  co miesiąc  i
zawiera informacje o działaniach IP w całym kraju przez grupy, intergrupy i regiony. Zachęcam do
czytania  biuletynu,  który  pod  koniec  każdego  miesiąca  jest  przesyłany  newsletterami  SK  i
regionalnym. Proszę również o wysyłanie informacji o działaniach podejmowanych w ramach IP w
postaci krótkiej notatki wraz ze zdjęciami na adres mailowy  kip@aa.org.pl . 

Wspólnie z Tadeuszem z Katowic  bierzemy udział w pracach zespołu powierniczego nad treścią
ulotki dla pracodawców, które są na ukończeniu. Powstały cztery wersje, które 09.10. Omówiliśmy
na  posiedzeniu  komisji.   Która  wersja  zostanie  wybrana  zdecydujemy  na  posiedzeniu  zespołu
powierniczego. 

Ponadto  uczestniczyłem  w  spotkaniach  intergrup  kaszubskiej,  żuławy  oraz  gdańskiej  gdzie
wspólnie z Kasią rzecznikiem RRB poprowadziliśmy warsztat IP. Przedstawiłem również informacje
o pracach KIP. 

mailto:kip@aa.org.pl


Cyklicznie jako delegaci z regionu bałtyckiego spotykamy się z powiernikiem klasy a Krzysztofem G.
W celu wymiany informacji na temat naszych działań w służbach. 

W dniach 08.09.2023r – 10.09.2023r. Brałem udział w II warsztatach delegatów, które odbyły się w
Ślesinie. 

Zapraszam wszystkich do korzystania z wydawnictwa ,,Skrytka 2,4,3” która powinna zainteresować
nie tylko służebnych. Osoby działające w ramach informacji publicznej zachęcam do korzystania
z  ,,przewodnika informacji  publicznej”,  który  w wersji  do  pobrania  znajduje  się  na stronie  aa.
Wersja drukowana powinna pojawić się na warsztatach informacji publicznej, które odbędą się w
Karpaczu w dniach 27.10.- 29.10.2023 r.

Uczestniczyłem w warsztatach IP w Karpaczu. Swoje sprawozdania z działań w IP kierujmy na KIP.
Czy jest zamknięty katalog miejsc do niesienia posłania? Nie ma. 

PKT. 5. GŁOS DLA POWIERNIKA KLASY ,, B”  SK Z REGIONU BAŁTYCKIEGO AA

KRZYSZOF G. POWIERNIK KLASY ,,B” SK

 Brak Powiernika SK do Zgromadzenia Regionu Bałtyckiego.

PKT. 6. PRZEDSTAWIENIE KANDYDATUR DO SŁUŻBY DELEGATA NA KSK 

Na wstępie odczytano fragmenty z Karty Konferencji SK w zakresie udziału w komisjach. 

- Jacek C. z Intergrupy Zatoka 

Jacek  przedstawił  swoją  historię  służby:  mandatariusz  na  grupie,  kolporter  Intergrupy  Zatoka,
rzecznik RRB. Brał udział w wielu warsztatach. Przedstawił swoją motywację do działania w SK. 

- Waldemar z Intergrupy Żuławy 

Waldemar  przedstawił  swoją  historię  służby:  pełnił  służby  na  grupie,  intergrupie,  jako
reprezentant, obecnie jest w zespole powierniczym ds. IT.  Podnosi, że zagadnienia techniczne,
którymi się obecnie zajmuje, są prostsze, od konieczności postępowania zgodnie z tradycjami AA.
Przedstawił swoją motywację do działania w SK. 

PKT. 7. PYTANIA DO KANDYDATÓW DO SŁUŻB

Obu kandydatom  zadano  szereg pytań dotyczących  ich  dotychczasowej  służby  oraz  ich
predyspozycji do pełnienia danej służby.

PKT. 8. WYBÓR DELEGATA NA KSK DO KOMISJI Finansowej oraz Literatury i Publikacji. 

Uprawnionych do głosowania 41 osób. Większość 2/3  wynosiło 28 osób.



Głosowanie na kandydata Jacka

W wyniku głosowania kandydat uzyskał wymaganą większość głosów. 

Głosowanie na kandydata Waldka 

W wyniku głosowania kandydat nie uzyskał wymaganej większości głosów.

Pojawiły się głosy, aby Jacek objął służbę w komisji Literatury i Publikacji, gdyż jest dużo zagadnień,
które trzeba rozpatrzyć, rozważyć. 

PKT. 9. WNIOSKI DO XXVI ZGROMADZENIA WYBORCZEGO REGIONU BAŁYCKIEGO AA

Nie wpłynęły wnioski spełniające kryterium rozpatrywania na ZW RRB. 

PKT. 10. WOLNE WNIOSKI, SPRAWY RÓŻNE. 

1. Informacja o Zlocie Radości 50-lecia AA w Polsce w 2024r. – brak przedstawiciela z Zespołu
Organizacyjnego.

2. Jest zapytanie, czy w styczniu można zorganizować Nadzwyczajne ZW, gdyż jest dodatkowy
kandydat  na  delegata?  Rozważano  kwestie  formalne,  które  ograniczają  możliwość
dokonania wyboru (na cztery miesiące przed terminem KSK str. 131 Poradnika Służb AA
Edycja 2022 Rozdział X pkt. 6 ust. 2). 

3. Odbył się warsztat w temacie służby Reprezentanta. Ważne jest, aby mieć czas i energię do
tej  służby,  warto  posiadać  kontakt  do  wszystkich  mandatariuszy  z  danej  Intergrupy,
posiadać doświadczenie w sponsorowaniu, być obeznanym z tradycjami i koncepcjami (w
celu  utrzymywania  harmonii  we  wspólnocie),  posiadać  stabilną  trzeźwość  (kilka  lat
trzeźwości). Służba trwa 2 lata. Zadaniem Reprezentanta jest aktywna łączność pomiędzy
intergrupą,  a  Regionem,  Delegatami.  Powinien  organizować  warsztaty,  sponsorować  w
służbie,  mieć  sponsora  w  służbie,  aktywnie  przekazywać  potrzeby  Intergrup.  Koszty
dojazdów ponosi szczebel, który dokonał wyboru, istnieje czynna odpowiedzialność wobec
intergrupy,  a  osobista  wobec  regionu.  Reprezentanta  w  czasie  głosowania  nie  może
zastąpić inna osoba. Cały czas należy kierować się językiem serca. 

Zgromadzenie  Wyborcze  Regionu Bałtyckiego AA  zostało  zakończone  wspólnym odmówieniem
deklaracji odpowiedzialności i modlitwy o Pogodę Ducha. 

    Sporządził  Marcin 
Sekretarz Zgromadzenia Wyborczego
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